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Referat 1.2-24 

Til stades: Anne Grethe Sønstehagen, Karin Street, Eirik Hoem, Tonje Været, Lars Olav Halleråker, Ine 

Jeanett Skjerven, Anne Grethe Lomheim, Janne Kjørlaug Grønbech og Linda M. Hagelin 

Rektor, Hilde Selland 

 

13-  23/24:  Godkjenning av referat 16.11 

 Godkjent utan innvending 

 

14- 23/24: Informasjon om nye Hafslo barnehage v/ prosjektleiar Audun Torvaldsen  

 Anbodsrunde er over, Han Nes bygg har fått tilslaget. 

- Parkeringsplassar under bygging er ikkje aklart. 

- Kommune er opptatt av å ha god kommunikasjon med skule undervegs i prosessen. 

- Trafikken ned mot Tang vil mest truleg bli åpen med styring i byggeperioden. 

- Antatt ferdigstilling August 2025 

Nyskapande aktivitetsprosjekt i forbindelse med «fleirbrukshall» 

- Har vore gjennomført oppstartsmøte. 

- Fokus på behov, skal gå breit ut mot brukarane. 

- Kva er det reelle behovet? 

- Støtter seg på fylkeskommunen 

- 19.3 vil arkitektene frå 3RW være tilstades? 

- Fylkeskommunen har styringa på prosjektet? 

- Det har vore gjennomført studietur til Danmark. 

- Folkehelseperspektiv. 

- Fokus på den uorganiserte aktiviteten. 

- Ingrid Morken er med i prosjektet. 

 

15- 23/24: Skriv, meldingar og info 

Det er sendt inn høyringsuttale til kommunebudsjettet, angåande SFO Her er mykje uavklart. 

Kommunen ser at skulen har ein konto som ikkje er innanfor regelverket. Her vert det jobba 

med ei løysing der FAU tar over denne og bruken av denne. Her tek skulen saman med FAU 

kontakt med banken slik at intensjonen om bruk av denne vert ivareteken. 
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16- 23/24: Orienteringar frå rektor. 

- Skulen har vore utan vaktmeister ei stund, skulen har hatt vikar i denne perioden, dette har 

fungert godt. 

- Thea Meisingset er tilsett i merkantil stilling. 

- Stort sjukefråvær og omskulering av ulike årsaker. Skulen er inne i eit prosjekt for å ivareta 

trivsel i arbeidskvardagen. 

- Dei ulike trinna har eigne vaktplanar med fokus på inkludering i friminutta. Dette vert gjort 

på bakgrunn av resultat i elevundersøkinga. Skulen har ein visjon om inkluderande skulemiljø 

- Elevundersøkinga vert presentert i neste SU møte 

- Ung data vert gjennomført før vinterferien. 

- Skulen har fått 40 000,- til trafikktryggingsmidlar. 

- Ny runde med studentar, PPU og grunnskule. 

- Årsrekneskapen vert presentert på SU. 

 

17- 23/24: Informasjon om korleis det går på ungdomsklubben, og ungdomsklubben framover v/ 

Thomas 

Vi kjem attende til denne saka. 

 

18-  23/24: Info om nytt ordensreglement og mobilreglementet 

Nytt ordensreglement. SU har vedteke å vente med nytt mobilreglement til nasjonale 

føringar skal komme frå Utdanningsdirektoratet. Skulen er på saka, og tema attende. 

 

19- 23/24: Evaluering av juletrefesten og nyttårsfesten 

Juletrefesten var vel gjennomført, nissen var ikkje eit stort sakn. Det har kome innspel om 

gratisprinsippet på nyttårsballet. Her etterlysast forslag til korleis det kan løysast. Det er 

muleg å sjå til andre skular for å få innspel.  

 

20-23/24: Status på foreldrenettverksmøter, sosialkvelder og kva foreldregruppene tenker å bidra 

med ifht betring av språkbruk.  

Foreldrenettverksmøta, foreldremøte og sosialkveldar er i god gang i dei fleste klassene, der 

fokus på utfordringar på oppførsel og språkbruk går tydleg att i dei litt eldre klassene. I dei 

yngste klassene er samhandling og inkludering fokusområde. 

21-23/24: Status - oppfølging/vedlikehold av årshjulet 

 Vi kjem attende til denne saka. 
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22- 23/24: Oppfølging av sak «62/22-23 Organisering av FAU møter, saklister og referat." (Ny 

behandling av saka, vi var ikkje fulltalig i FAU på saka i november-møtet) 

 Vi kjem attende til denne saka. 

 

Ymse 

Skulen tek ansvar for storforeldremøtet i mars/april 

 

 

 

 

 

 

 

           

 

 

 

 

 

 

         Lars Olav H.                                                                        


